
Heiloo, 25 februari 2024 

Geachte burgemeester en wethouders, leden van de raad, 

Voor wie mij nog niet kent, zal ik me eerst even voorstellen. Mijn naam is Willemijn Vermeer en sinds 

enkele weken zet ik mij in voor het behoud van zwembad het Baafje. Samen met vele anderen vorm 

ik de actiegroep Red het Baafje. Ik stuur u deze brief omdat de PvdA een motie heeft ingediend om 

geld te reserveren voor het Baafje. Helaas is dat nodig. De vorige exploitant is failliet en de vraag is óf 

en wanneer het Baafje weer open gaat. Wij, van Red het Baafje, willen dat het zwembad blijft en zo 

snel mogelijk open gaat. Daarom vinden wij uw steun voor deze motie zo belangrijk. 

Belang van het Baafje 

Graag vertel ik u hoe de inwoners van Heiloo over zwembad Het Baafje denken. Voor de inwoners 

van Heiloo staat er 1 ding als een paal boven water: Het Baafje moet blijven en open, zo snel 

mogelijk. Het zwembad is een voorziening voor jong en oud. Die mensen bij elkaar brengt en zo 

bijdraagt aan het bestrijden van eenzaamheid. Die kinderen de kans geeft zelfstandig op pad te gaan 

naar een veilige plek, waar ze niet achter een beeldscherm zitten, maar buiten. En die iedereen die 

niet in deze categorieën valt de kans geeft om te sporten en ontspannen. De stress van zich af te 

zwemmen en fit te blijven.  

Hiermee vertel ik u niets nieuws. Maar waar het vanavond over gaat, is hoeveel het Baafje mag 

kosten. Ik zou u persoonlijk willen vragen hoeveel u het Baafje waard vindt. Dat gaat helaas niet. 

Toch kunt u vanavond uw stem laten horen, namelijk door in te stemmen met deze motie. Want 

daarmee zet u een stap in de goede richting en komt ons doel dichter bij.  

Schoolzwemmen weer verplicht 

Dat de inwoners van Heiloo zich willen inzetten voor het Baafje blijkt uit de vele handtekeningen die 

wij de afgelopen weken hebben opgehaald. Die overhandigen wij u a.s. woensdag.  Daarbij zitten 

handtekeningen van onze jongste inwoners, de kinderen op de basisschool. Een groep waar de 

landelijke overheid zich om bekommert. Het aantal kinderen zonder zwemdiploma stijgt en de 

tweede kamer wil dat schoolzwemmen opnieuw wordt ingevoerd. Hoe zuur zou het zijn als het 

Baafje nét gesloten is, als deze wetgeving ingaat. En hoeveel zou dát de gemeente Heiloo dan gaan 

kosten? Regeren is vooruitzien. In Nederland zet de overheid in op preventie en gezondheid. Het 

wordt tijd dat we inzien dat een investering in het Baafje een investering in gezondheid is. En dat 

voorkomt zorgkosten.  

 Het kan beter en goedkoper 

Verder wil ik benoemen dat er een actieve groep vrijwilligers is, die met de gemeente wil meedenken 

over de exploitatie van het zwembad en daar een steentje aan wil bijdragen. Dat gaat in de vorm van 

kennis en handjes. Kennis over bijvoorbeeld verduurzaming van het bad en PR. Handjes om het 

groen te onderhouden en achter de kassa te staan. Wij denken dat er nog veel te verbeteren valt bij 

het Baafje. Daar hebben wij goede ideeën over, daar zullen we u binnenkort over informeren. 

Ten slotte hebben wij goed contact met de ondernemers in Heiloo, die ook kansen zien voor het 

Baafje. Deze support maakt dat ik durf te zeggen dat ik deze brief schrijf namens de inwoners van 

Heiloo. Stel ons niet teleur. Bespoedig het proces waar we nu inzetten en spreek u uit voor de motie 

en het behoud van het Baafje.  

Met vriendelijke groet, 

Willemijn Vermeer, Actiegroep Red het Baafje 


